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Mestské zastupiteľstvo 

Mesta Hanušovce nad Topľou 

 

 

Z á p i s n i c a  

zo 6. zasadania mestského zastupiteľstva v Hanušovciach nad Topľou 

zo dňa 30. júna 2023  

 

 

 

Program: 

1) Otvorenie a procedurálne otázky                                                                                 predkladá: PhDr. Štefan Straka 

2) Kontrola plnenia uznesení                                                                                             predkladá: Ing. Alžbeta Sabová 

3) Správa z kontroly                                                                                                             predkladá: Ing. Alžbeta Sabová 

4) Plán práce hlavného kontrolóra na II. polrok 2023                                                   predkladá: Ing. Alžbeta Sabová 

5) Rozpočtové opatrenie č.3 a č.4                                                                                   predkladá: Ing. Mária Jenčíková 

6) Výsledky hospodárenia mesta za rok 2022. (Záverečný účet, Správa o inventarizácií, Správa z auditu) 

predkladá: Ing. Mária Jenčíková 

7) Schválenie aktualizácie Plánu hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta          predkladá: PhDr. Štefan Straka 

8) Doručené žiadosti                                                                                                  predkladá: PhDr. Slavomír Karabinoš 

     a) Gréckokatolícka farnosť Hanušovce nad Topľou                                                  predkladá:  PhDr. Štefan Straka 

     b) Ing. Tomáš Velebír 

     c) EKO-MED s.r.o. 

     d) MUDr. Valentín Dulina  

     e) Monika Horvátová 

     f) Ľubomír Zaťko 

     g) Jozef Horvát  

9) Schválenie cenníka za prenájom nehnuteľností vo vlastníctve mesta                   predkladá: PhDr. Štefan Straka 

10) Otázky verejnosti a diskusia  

11) Záver  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Prítomní: Jozef Varga, Ing. Peter Galík, Miloš Kmec, Mgr. Anna Ivaničová, Mgr. Pavol Minár, Mgr. Slavomír 
Straka, Mgr. Ondrej Glod, Ing. Miroslav Benča, Mária Kmecová,  Anna Fáberová, Martin Tkáč 
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k bodu 1/  Otvorenie a procedurálne otázky  

 

     Zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril primátor mesta PhDr. Štefan Straka. V úvode 
všetkých prítomných privítal a konštatoval, že mestské zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.          
Na začiatku rokovania  bolo prítomných 7 z 11 poslancov.  

 

Primátor -  navrhol zaradiť do programu  Schválenie Komunitného plánu, interpelácie 
poslancov a Zásady odmeňovania poslancov. 

P. poslanec Tkáč – v poslednej kontrole a v upozornení prokurátora bolo uvedené, že najprv 
sa schvaľuje Program zasadnutia a až potom sa schvaľuje doplnenie programu. 

Hlasovanie za program rokovania 6/7 za, 1/7 proti.  

 

Primátor – doplnenie programu: schválenie Komunitného plánu, interpelácie poslancov 
a Zásady odmeňovania poslancov. 

Hlasovanie za doplnenie programu 6/7 za, 1/7 proti.  

P. poslanec Tkáč – navrhujem vypustiť z rokovania všetko, čo neprišlo (materiály) 3 dni pred 
rokovaním MsZ; 

Primátor – ideme podľa zákona. Je to neopodstatnená poznámka; 

P. poslanec Tkáč – nejdeme podľa zákona; 

Primátor – pozvánka bola zverejnená 3 dni pred rokovaním MsZ;  

P. poslanec Tkáč – v Zásadách rokovania MsZ máme uvedené, že materiály máme dostať 3 
dni pred rokovaním MsZ; 

Primátor - nejdeme podľa vecí, ktoré ty hovoríš, sme v súlade so zákonom, takže môžeme 
o všetkom rokovať; 

P. poslanec Tkáč – takže nedáš hlasovať o mojom návrhu?  

Hlasovanie poslancov za vypustenie bodov, ktorých materiály neprišli 3 dni pred 
rokovaním MsZ 1/7 za, 6/7 zdržal sa. 

 
 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou SCHVAĽUJE  

1. Program zasadnutia mestského zastupiteľstva 

2. Návrhovú komisiu v zložení:  Ing. Peter Gálik  predseda 

Členovia: Miloš Kmec, Jozef Varga 

BERIE NA VEDOMIE  

1. Overovateľov zápisnice: Mária Kmecová,  Mgr. Ondrej Glod 

2. Skrutátora: Ing. Miroslav Benča 

3.  Zapisovateľa: Gabriela Sabová 

Dopĺňa do programu zasadnutia 

a) Interpelácia poslancov 

b) Zásady odmeňovania poslancov MsZ 
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c) Komunitný plán sociálnych služieb 

 

Program rokovania, zloženie návrhovej komisie, overovatelia zápisnice, skrutátor 
a zapisovateľka boli v hlasovaní schválení 6/7 za, 1/7 zdržal sa.  

 

 

k bodu 2/Kontrola plnenia uznesení  

 

     Primátor udelil slovo Ing. Sabovej, kontrolórke mesta. Tá uviedla, že kontrolovaných bolo 
14 uznesení, z toho 9 bolo splnených, 2 sú v plnení a 1 je nesplnené, ktoré zároveň navrhuje 
zrušiť. Jedná sa o spoločnosť EKO-MED Kukorelliho 334/16, 087 01 Giraltovce     a z dôvodu 
navýšenia prenajatej plochy nedošlo k podpisu zmluvy, ale k schváleniu nového zámeru na 
prenájom. Žiada preto o zrušenie uznesenia.   
 
 
Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou,  PREROKOVALO Kontrolu plnenia 
uznesení, BERIE NA VEDOMIE Kontrolu plnenia uznesení, RUŠÍ uznesenie č. 54/2023 zo dňa 
17. 4. 2023.  

Hlasovanie poslancov 7/7 za. 

 

 

k bodu 3/  Správa z kontroly  

 

     Referovala kontrolórka mesta Ing. Sabová. Kontrované boli  aktuálne platné Všeobecne 
záväzné nariadenia mesta Hanušovce nad Topľou. Cieľom kontroly bolo preveriť súlad 
platných VZN na území mesta Hanušovce nad Topľou s aktuálne platnými právnymi 
predpismi so zámerom ich aktualizácie. Kontrolovaných bolo 36 VZN. Na základe kontrolných 
zistení uvádza nasledujúce zhrnutie:  
- pri legislatívnej tvorbe odporúča neprepisovať zákony; 
- dbať na zverejňovanie návrhov nariadení na pripomienkovacie konanie; 
- na webovej stránke mesta Hanušovce nad Topľou sú tohto času zverejnené aj už neplatné 
VZN. Odporúča teda tieto nariadenia presunúť zo sekcie „Platné VZN“ do „Archívne VZN“ 
tak, aby verejnosti boli zrejmé, podľa ktorého sa v aktuálnom čase riadime.   
- Územný plán mesta Hanušovce nad Topľou bol dňa 29. 6. 2022 schválený uznesením           
č. 366/2022 formou VZN. VZN, ktorým sa nový územný plán schválil však nie je v evidencii 
VZN na sekretariáte mesta a nie je zverejnený na stránke mesta. Odporúča zahrnúť tento 
dôležitý dokument medzi nariadenia; 
- podľa § 4 ods. 5 písm. a) a b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení odporúča 
vypracovať a schváliť nariadenia, ktoré zákon ukladá: 
1. názvy ulíc a verejných priestranstiev, ako aj ich zmeny (§ 2b),  
2. pravidlá na udržiavanie čistoty v obci a ochranu verejnej zelene /odsek 3 písm. g)/,  
3. pravidlá času predaja v obchode a času prevádzky služieb /odsek 3 písm. i)/,  
4. podrobnosti o organizácií miestneho referenda /odsek 3 písm. m) a § 11a/,  
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5. činnosti, ktorých vykonávanie je zakázané alebo obmedzené na určitý čas alebo na určitom 
mieste /odsek 3 písm. n)/,  
6. ďalšie podrobnosti, ak tak ustanoví osobitný zákon,  
b) môže ustanoviť nariadením iné podrobnosti ako v písmene a); 
- v prípade ak sa novelizuje všeobecne záväzné nariadenie, vždy vypracovať aj plné znenie 
nariadenia.  
 
P. poslanec Ing. Benča – navrhujem zorganizovať školenie pre poslancov – právne normy 
samosprávy; 
- navrhujem na každom MsZ aktualizovať minimálne jedno VZN a buď ho zrušiť, alebo 
opraviť.  
P. poslanec Tkáč – navrhujem začať s Rokovacím poriadkom MsZ a navrhujem vypustiť 
z rokovacieho poriadku, že materiály musia byť doručené 3 dni pred MsZ a aby nám mohli 
chodiť materiály aj jednu hodinu pred MsZ. Nebudeme tak porušovať zákon.  
 

Na rokovanie MsZ prišli poslanci Mgr. Anna Ivaničová a Mgr. Pavol Minár.  

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou PREROKOVALO Správu z kontroly, 
BERIE NA VEDOMIE Správu z kontroly, ŽIADA PRIMÁTORA MESTA  o zorganizovanie školenia 
pre poslancov MsZ v oblasti legislatívy samosprávy 

      Termín: 31. 12. 2023  
 
- aktualizovať VZN mesta  
- vypustiť z rokovacieho poriadku §4, ods. 3   
      Termín: Najbližšie riadne rokovanie MsZ 
      Zodpovedný: primátor mesta. 
 
Hlasovanie poslancov 9/9 za. 

                                                                                                                     

 

k bodu 4/Plán práce HK na II. polrok 2023    

 

     Referovala kontrolórka mesta Ing. Sabová. V súlade s § 18f ods. 1 písm. b) zákona 
Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 
hlavný kontrolór mesta predkladá obecnému zastupiteľstvu raz za šesť mesiacov návrh plánu 
kontrolnej činnosti, ktorý musí byť najneskôr 15 dní pred prerokovaním v zastupiteľstve 
zverejnený spôsobom v obci obvyklým.  
Návrh plánu kontrolnej činnosti na 2. polrok 2023 bol zverejnený na úradnej tabuli mesta 
odo dňa 12. 6. 2023 (t. j. najmenej 15 dní pred rokovaním MsZ).  Nie je to finálna verzia, 
môže sa ešte priebežne dopĺňať.   

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 
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Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO Návrh plánu kontrolnej 

činnosti hlavného kontrolóra na 2. polrok 2023, SCHVAĽUJE Plán kontrolnej činnosti hlavného 
kontrolóra na 2. polrok 2023. 

Hlasovanie poslancov 8/9 za, 1/9 zdržal sa.  

 
  
 

k bodu 5a/ Rozpočtové opatrenie č. 3 a 4  

 

 

     Primátor udelil slovo Ing. Jenčíkovej, vedúcej finančného oddelenia. Tá uviedla, že 
Rozpočtové opatrenie č. 3 sa týka úpravy účelových finančných prostriedkov, ktoré 
nepodliehajú schvaľovaniu v MsZ, keďže sa jedná o konkrétny účel. Sú to finančné 
prostriedky zo štátneho rozpočtu, zo zdrojov európskej únie, či kohéznych zdrojov. Bežné 
príjmy sa navýšili o výšku 43.176,46 €. To isté je vo výdavkovej časti. V príjmoch sa jedná  
o stravné v ZŠ, zrefundované mzdové náklady (Prešovská univerzita) a bežný transfer (Úrad 
práce). Mesto prijalo 3 granty, jeden MŠ a tiež prijatý transfer pre ZŠ na bežný chod ZŠ. 
Ďalšími transfermi bolo referendum, stabilizačný príspevok a refundácia príspevkov Ukrajina. 
Výdavková časť vyplynula zo Zmluvy o prijatí finančných prostriedkov.  

 

Na rokovanie MsZ prišla poslankyňa Fáberová a poslanec Mgr. Straka. 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO  rozpočtové opatrenie 
č. 3 – zmenu rozpočtu mesta na rok 2023, BERIE NA VEDOMIE  rozpočtové opatrenie č. 3 – 
zmenu rozpočtu na rok 2023: 

- v príjmovej časti zvýšenie o  43.176,46 € na 6.349.364,81 €, 

- vo výdavkovej časti zvýšenie o  43.176,46 € na 6.349.364,81 €, 

- t. j. celkový rozpočet vyrovnaný. 

Hlasovanie poslancov 9/11 za, 2/11 zdržal sa.  

                                                                                                             

 

k bodu 5b/ Rozpočtové opatrenie č. 3 a 4 

 

 

     Referovala Ing. Jenčíková. RO č. 4 sa jedná o účelové finančné prostriedky. V príjmovej 
časti sa navrhuje úprava rozpočtu o 82.970,55 Eur, vo výdavkovej časti taktiež o 82.970,55 
Eur. V príjmovej časti je navýšenie o dobropis v ZUŠ a prijatý transfer „Riešenie migračnej 
krízy“. Túto časť navrhujeme rozpustiť hneď na projektovú dokumentáciu Dom seniorov. 
Taktiež je tam preklasifikovanie bežných výdavkov na výdavky kapitálové vo výške 3.498,00 
€, z dôvodu nákupu prevádzkových strojov, prístrojov a zariadení, ktoré spĺňajú limit 
kapitálového výdavku pre ZŠ.   
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Primátor – dlhodobo je v Hanušovciach nad Topľou vnímaná potreba Domu dôchodcov. Pred 
rokom sme začali konkrétne práce na základe uznesenia MsZ, kde sa dala vypracovať 
architektonická štúdia Domu dôchodcov. Mesto Hanušovce nad Topľou uspelo v prvom kole 
posudzovania projektu na Ministerstve práce. Bola nám doručená pozitívna hodnotiaca 
správa. VO na projektovú dokumentáciu vyhrala firma z Prešova na sumu 82.680,- Eur. 
Zariadenie je situované medzi MŠ a ObZS. Malo by fungovať s kapacitou 30 klientov. Po 
desiatich rokoch by ho bolo možné rozšíriť na kapacitu 40 klientov. Zariadenie bude slúžiť 
pre klientov Hanušoviec nad Topľou a blízkeho okolia. Financovať by sme ho chceli z projektu 
Ministerstva práce, kde by sme mohli dostať dotáciu 3.600.000,- Eur. Druhá možnosť je 
ŠFRB, kde by sme mohli dostať 2.400.000,- Eur, ale aj dofinancovať by sme museli cca 
1.000.000,- Eur. Takže sa budeme sústreďovať na Plán obnovy a prvú možnosť.  

Ľudia, ktorí v Hanušovciach nad Topľou prežijú celý život, musia ísť do zariadenia 25 km aj 
viac. Stráca sa potom kontakt s blízkymi, dôchodcovia to ťažko prežívajú, majú ťažký záver 
života.  

PhDr. Dunda, vedúci sociálneho oddelenia – naši občania majú o takúto službu záujem. 
Podotknem, že na takú výzvu sme čakali 20 rokov. Nie je tam žiadne spolufinancovanie 
mesta. Projektová dokumentácia je jedna z podmienok žiadosti o príspevok. Dôležité je, aby 
sme žiadosť poslali čo najskôr, lebo kto skôr príde, ten skôr melie.  

P. poslanec Varga, zástupca primátora – máme financie na PD? 

Ing. Jenčíková – bola nám schválená migračná výzva 114.000,- Eur, z ktorej by sme to chceli 
financovať.  

P. poslanec Ing. Benča – aj po neschválení projektu nenechať prepadnúť PD – po 2 rokoch ju 
aktualizovať; 

- čo s druhou časťou ObZS? Treba riešiť aj toto, lebo sa už rozpadáva,  napr. rozšírená MŠ. 

P. poslanec Varga – je v tomto projekte zahrnuté aj zariadenie Domu seniorov? Aké bude 
spolufinancovanie? 

Primátor – stavba by mala stáť 3.500.000,- Eur a ostáva tam 100.000,- Eur na zariadenie. Je 
možné, že bude treba časť zariadenia dofinancovať, ako napr. kuchyňu, či lôžkové časti. Ale 
to sa bavíme o rozpočte rokov 2025, 2026. Na to by sa mesto malo pripraviť; 

- ak by sme riešili financovanie cez ŠFRB, úver by sme museli premietnuť do poplatkov 
klientov. Chceme, aby klient mal službu dostupnú.  

P. poslanec Tkáč – seniora je najlepšie udržať čo najdlhšie doma aj cez opatrovateľskú 
službu, ktorú prevádzkujeme; 

- pre mňa je nešťastné umiestnenie Domu seniorov. Zlikvidujeme tam všetku zeleň 
a prinajhoršom to bude nemocnica, alebo väzenie. Mali ste nájsť tichú časť mesta, napr. 
koniec ul. Sadovej, alebo Pastovník.  

- zabránime tak rozširovaniu MŠ;  

- v centre mesta vyspevujú rómski občania. 

Primátor – Ministerstvo práce a EÚ tlačí, aby Domovy dôchodcov neboli situované v tichých 
častiach, ale práve naopak, aby klienti mali kontakt s prostredím, u nás napr. s MŠ, kde bude 
zdieľaný spoločný park. Tiež vnímam, že prichádzame o zeleň, ale areál MŠ je veľký. Súčasný 
trend je nevystrčiť seniora do lesa, aby tam dožil, ale nechať ho žiť s ľuďmi, s ktorými žil celý 
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život. A preto sme aj dostali pozitívnu hodnotiacu správu a prešli sme prvým kolom 
hodnotenia.  

P. poslanec Tkáč – Hechtov pľac je lepšie miesto a ešte lepšie je to, ktoré ste nedávno 
predali, medzi bankou a Husivargom. Tam je krásna záhrada vzadu; 

- ak príde nejaká epidémia, ani deti nevyjdú na dvor, ani dôchodcovia nevyjdú zo zariadenia. 
A ak sa aj stretnú, tak dôchodca sa z toho už nedostane.  

Primátor – MŠ funguje na dvore dopoludnia. Seniori majú návštevy väčšinou popoludní. Je 
možná spoločná existencia; 

- tie pozemky, ktoré si ty povedal sú určené pre nájomnú bytovú výstavbu.  

P. poslankyňa Fáberová – seniori by možno prijali ticho a kľud, ale je pravda, že Ministerstvo 
chce, aby sa spájali starí s mladými a za toto dávajú plusové body.  

PhDr. Dunda, vedúci sociálneho oddelenia – tam sa hodnotila aj dostupná zdravotná 
starostlivosť a lekáreň, nákupné centrum.  

P. poslanec Tkáč – tak potom by som uvažoval o mestskej polícii, lebo keď otvorí senior okno 
a bude chcieť vyvetrať, tak ho ovalí hluk a spev z ulice. Začnite uvažovať o mestskej polícii. 
Potom to možno bude ideálne miesto pre Dom dôchodcov; 

- ale mestská polícia musí mať rešpekt a nie ako hliadka mesta, že sa ju bojíš pustiť k ceste. 

 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO  rozpočtové opatrenie 
č. 4 – zmenu rozpočtu mesta na rok 2023, SCHVAĽUJE  rozpočtové opatrenie č. 4 – zmenu 
rozpočtu na rok 2023: 

- v príjmovej časti zvýšenie o 82.970,55 € na 6.432.335,36 €, 

- vo výdavkovej časti zvýšenie o 82.970,55 € na 6.432.335,36 €, 

- t. j. celkový rozpočet vyrovnaný. 

Hlasovanie poslancov 10/11 za, 1/11 proti.  

 

Primátor – navrhujem prerokovať žiadosti, nakoľko niektorí poslanci potrebujú skôr odísť. 

 

k bodu 8b/ Doručené žiadosti:  Ing. Tomáš Velebír 

 

     Referoval primátor mesta.  Ing. Tomáš Velebír má záujem o predĺženie nájomnej zmluvy a 
to kontexte pokračovania prevádzky fitnescentra. Zmluvu žiada predĺžiť od 01. 07. 2023 do 
30. 06. 2024. Zámer bol schvaľovaný na predošlom MsZ. Mesto Hanušovce nad Topľou 
navrhuje schválenie nájmu, keďže fitnescentrum podporuje verejný záujem, t. j. vytvára 
podmienky pre pohybové aktivity a zdravý životný štýl občanov mesta a okolia. 

 

P. poslanec Tkáč – ja mám pocit, že vy nechcete prenajať, nechcete predať; 
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- v upozornení prokurátora bolo, že pri predaji majetku podľa osobitného zreteľa máte 
v zámere uviesť cenu za akú sa ide predávať a to isté platí aj o prenájme. Ani v uznesení 
včera suma na stránke mesta nebola; 

- z rokovania by som stiahol všetky osobitné zretele. 

Primátor – prokurátor to považoval za nepodstatnú vec, lebo ak by chcel zrušiť minuloročné 
predaje, tak by sa k tomu vyjadril.  

P. poslanec Tkáč – ako má občan vedieť, za akú cenu ideme prenajať, alebo predať, aby 
mohol vzniesť námietku? 

P. poslanec Ing. Benča – nerobíme nič protizákonne, ale upozornil nás, že nerobíme všetko 
v poriadku. A my už teraz nerešpektujeme jeho upozornenie.  

PhDr. Karabinoš, prednosta MsÚ – dneska budeme schvaľovať zámery Horvátová, Zaťko, 
Horvát – to sú ešte len zámery, tam sa cena ešte len zverejní. EKO-MED a Velebír v zámere je 
cena 10,- Eur/m2.  

P. poslanec Tkáč – ospravedlňujem sa. Ale u MUDr. Dulinu nie je cena.  

- navrhujem doplniť do uznesenia: nájomné sa vždy upraví podľa toho, ako sa zmení cenník 
za prenajímanie. Cena sa zmení  v nasledujúcom mesiaci po schválení.  

 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou: 

PREROKOVALO v zmysle §9a ods. 9 písm. c) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov a v súlade s čl. 4 ods. 1 písm. j) a čl. 11 Zásad hospodárenia a 
nakladania s majetkom Mesta Hanušovce nad Topľou ako prípad hodný osobitného zreteľa: 
poskytovanie služieb fitnescentra pre občanov mesta a priľahlých obcí, nájom nebytových 
priestorov v stavbe „Dom kultúry a komunitné centrum“ zapísanej na LV č. 1481, k. ú. 
Hanušovce nad Topľou, adresa 159/7, Hanušovce nad Topľou, za účelom prevádzkovania 
fitnescentra v priestore s rozlohou 280,03 m2 pre: Ing. Tomáš Velebír, IČO: 47517514, 
miestom podnikania Komenského 48, 094 31 Hanušovce nad Topľou. Výška nájmu je 
stanovená VZN Mesta Hanušovce nad Topľou vo výške 10, € za 1 m2/ rok, pričom v tejto 
sume nájomného nie sú zahrnuté náklady na energie. Energie budú fakturované mesačne 
formou zálohových platieb. Doba nájmu predmetných nebytových priestorov je stanovená 
na 12 mesiacov (od 1.7.2023). Cena nájomného sa zmení po odsúhlasení nového cenníka 
v nasledujúcom mesiaci po schválení.  
 
Osobitný zreteľ spočíva v tom, že predmetné nebytové priestory v stavbe „Dom kultúry a 
komunitné centrum“, zapísanej na LV č. 1481, k. ú. Hanušovce nad Topľou, adresa 159/7, 
Hanušovce nad Topľou, sú dlhodobo v nájme Ing. Tomáša Velebíra, ktorý uvedené nebytové 
priestory dlhodobo užíva na účel prevádzky fitnescentra. Je nutné zároveň uviesť, že napriek 
tomu, že prevádzka vykonáva podnikateľskú činnosť, slúži na realizáciu a na uspokojovanie 
potrieb občanov mesta a susedných obcí. Ing. Tomáš Velebír je zároveň dlhodobým 
nájomcom, pričom v minulosti vykonal viacero investícií do uvedenej nehnuteľnosti, vrátane 
stavebných úprav, pričom uvedené náklady vynaložil samostatne. Uzatvorenie nájomnej 
zmluvy umožní prevádzkovateľovi naďalej prevádzkovať fitnescentrum v uvedenej 
nehnuteľnosti. 
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SCHVAĽUJE v zmysle §9a ods. 9 písm. c) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov a v súlade s čl. 4 ods. 1 písm. j) a čl. 11 Zásad hospodárenia a 
nakladania s majetkom Mesta Hanušovce nad Topľou ako prípad hodný osobitného zreteľa: 
poskytovanie služieb fitnescentra pre občanov mesta a priľahlých obcí,  nájom nebytových 
priestorov v stavbe „Dom kultúry a komunitné centrum“ zapísanej na LV č. 1481, k. ú. 
Hanušovce nad Topľou, adresa 159/7, Hanušovce nad Topľou, za účelom prevádzkovania 
fitnescentra v priestore s rozlohou 280,03 m2 pre: Ing. Tomáš Velebír, IČO: 47517514, 
miestom podnikania Komenského 48, 094 31 Hanušovce nad Topľou. Výška nájmu je 
stanovená VZN Mesta Hanušovce nad Topľou vo výške 10, € za 1 m2/ rok, pričom v tejto 
sume nájomného nie sú zahrnuté náklady na energie. Energie budú fakturované mesačne 
formou zálohových platieb. Doba nájmu predmetných nebytových priestorov je stanovená 
na 12 mesiacov (od 1.7.2023). Cena nájomného sa zmení po odsúhlasení nového cenníka v 
nasledujúcom mesiaci po schválení.  

 
 
Osobitný zreteľ spočíva v tom, že predmetné nebytové priestory v stavbe „Dom kultúry a 
komunitné centrum“, zapísanej na LV č. 1481, k. ú. Hanušovce nad Topľou, adresa 159/7, 
Hanušovce nad Topľou, sú dlhodobo v nájme Ing. Tomáša Velebíra, ktorý uvedené nebytové 
priestory dlhodobo užíva na účel prevádzky fitnescentra. Je nutné zároveň uviesť, že napriek 
tomu, že prevádzka vykonáva podnikateľskú činnosť, slúži na realizáciu a na uspokojovanie 
potrieb občanov mesta a susedných obcí. Ing. Tomáš Velebír je zároveň dlhodobým 
nájomcom, pričom v minulosti vykonal viacero investícií do uvedenej nehnuteľnosti, vrátane 
stavebných úprav, pričom uvedené náklady vynaložil samostatne. Uzatvorenie nájomnej 
zmluvy umožní prevádzkovateľovi naďalej prevádzkovať fitnescentrum v uvedenej 
nehnuteľnosti. 

ŽIADA primátora mesta o podpis zmluvy o nájme nebytových priestorov a jej zverejnenie na 
stránke mesta.  
 
Hlasovanie poslancov 8/11 za, 3/11 zdržal sa.  

 

                                                                                                                      

 

k bodu 8c/ Doručené žiadosti - EKO-MED s. r. o., 

Kukorelliho 334/16, 087 01  Giraltovce 

 

 

     Referoval primátor mesta. Spoločnosť EKO-Med s. r. o.  so sídlom v Giraltovciach prejavila 
záujem o prenájom priestorov za účelom prevádzkovania všeobecnej ambulancie (pred deti 
a dorast). Mesto jej ponúklo priestor na prízemí vedľa rýchlej záchrannej služby. Prenájom 
priestorov pre spoločnosť EKO-MED bol schválený na rokovaní MsZ dňa 17. 04. 2023 
uznesením č. 54/2023.  
Keďže Regionálny úrad verejného zdravotníctva požaduje, aby mala ambulancia ešte jeden 
samostatný priestor, nedošlo zatiaľ k podpisu nájomnej zmluvy a mesto dáva návrh na 
zmenu zámeru prenájmu priestorov z rozšírením pôvodnej rozlohy prenajatej plochy z 78,25 
m2 na 90 m2. 
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Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou PREROKOVALO v zmysle §9a ods.  9 
písm. c) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a v súlade so 
Zásadami hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta Hanušovce nad Topľou ako prípad 
hodný osobitného zreteľa: poskytovanie zdravotnej starostlivosti pre občanov mesta a 
priľahlých obcí – nájom nebytových priestorov v stavbe „Obvodné zdravotné stredisko“ 
zapísanej na LV č. 1481, k. ú. Hanušovce nad Topľou, adresa 429/6, Hanušovce nad Topľou, 
za účelom prevádzkovania ambulancie všeobecného lekára (pre deti a dorast) v priestore s 
rozlohou 90 m2 za cenu 8,50 m2 pre: 

EKO-MED s.r.o., Kukorelliho 334/16, 087 01 Giraltovce. 

Osobitný zreteľ spočíva v tom, že budova zdravotného strediska v Hanušovciach n/T. je 
určená na poskytovanie zdravotnej starostlivosti pre obyvateľov mesta Hanušovce nad 
Topľou a okolia. 

Cena nájomného sa zmení po odsúhlasení nového cenníka v nasledujúcom mesiaci po 
schválení. 

SCHVAĽUJE v zmysle §9a ods.  9 písm. c) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov a v súlade so Zásadami hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta 
Hanušovce nad Topľou ako prípad hodný osobitného zreteľa: poskytovanie zdravotnej 
starostlivosti pre občanov mesta a priľahlých obcí – nájom nebytových priestorov v stavbe 
„Obvodné zdravotné stredisko“ zapísanej na LV č. 1481, k. ú. Hanušovce nad Topľou, adresa 
429/6, Hanušovce nad Topľou, za účelom prevádzkovania ambulancie všeobecného lekára 
(pre deti a dorast) v priestore s rozlohou 90 m2 za cenu 8,50 m2 pre: 

EKO-MED s.r.o., Kukorelliho 334/16, 087 01 Giraltovce, na dobu neurčitú. 

Osobitný zreteľ spočíva v tom, že budova zdravotného strediska v Hanušovciach n/T. je 
určená na poskytovanie zdravotnej starostlivosti pre obyvateľov mesta Hanušovce nad 
Topľou a okolia. 

Cena nájomného sa zmení po odsúhlasení nového cenníka v nasledujúcom mesiaci po 
schválení. 

ŽIADA primátora mesta o podpis zmluvy o nájme nebytových priestorov a jej zverejnenie na 
webovej stránke mesta. 

Hlasovanie poslancov 11/11 za. 

 

 

k bodu 8d/ Doručené žiadosti - MUDr. Valentín Dulina, 

Javorinská 34, 080 01  Prešov 

 

 

     Referoval PhDr. Karabinoš. Dňa 23. 1. 2023 bola doručená Mestskému úradu                        
v Hanušovciach nad Topľou žiadosť MUDr. Valentína Dulinu o kúpu parcely č. 440/1 vo 
vlastníctve mesta, ktorá tvorí nádvorie/prístup ku budove vo vlastníctve žiadateľa. Následne 
doručil mestu aj znalecký posudok č. 21/2023 vypracovaný Ing. Mariánom Onderkom, ktorý 
určil hodnotu vyššie uvedenej parcely o rozlohe 181 m2 na 6.320,52 eur čo je 34,92 eur /m2.  
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Dňa 29. mája 2023 bola na MsÚ v Hanušovciach nad Topľou doručená žiadosť Petra Marinicu 
na odkúpenie tej istej parcely 440/1 o výmere 181 m2 , ktorá je momentálne vo vlastníctve 
mesta. Pán Marinica nás pri podaní žiadosti informoval, že v budove, ktorá je pri pozemku o 
ktorý má záujem je v nájme a prevádzkuje tam prevádzku s občerstvením a o vyššie uvedenú 
parcelu má záujem z dôvodu zriadenia terasy k už existujúcej prevádzke. 

Na MsZ dňa 12. 06. 2023 nebola žiadosť p. Marinicu schválená.  

Pre MUDr. Dulinu bol na MsZ dňa 12. 06. 2023 schválený zámer predaja nehnuteľností ako 
dôvod hodný osobitného zreteľa 

Dôvodom hodným osobitného zreteľa na uzatvorenie tejto zmluvy je skutočnosť, že MUDr. 
Valentín Dulina a MUDr. Alica Dulinová, sú bezpodielovými spoluvlastníkmi pozemku (1/1 z 
celku)  a stavby.  

Zámer predaja bol zverejnený na úradnej tabuli.  

 

P. poslanec Tkáč – v zámere, ktorý bol zverejnený nebola zverejnená cena predaja (občania 
sa nemali možnosť k tomu vyjadriť)  – upozornenie aj od prokurátora; 

- po štyroch rokoch na nájme zarobíme viac, ako z predaja; 

- dal by som urobiť geometrický plán, lebo keď to zamerám v mapke, má to 197 m2. 

Primátor – dal som vypracovať právnu analýzu JUDr. Pilátovi, ktorý nemá žiadne námietky; 

- ak tam nebola cena, nebolo to nič protizákonné a aj predaje, ktoré sa urobili v minulosti sú 
platné. 

P. Marinica – ja som mal záujem zriadiť na tomto pozemku letnú terasu, možno aj zimnú. My 
sme u MUDr. Dulinu už dlhšie a celkom sa nám darí, tak sme to chceli trošku skultúrniť, 
urobiť niečo nové pre ľudí.  

MUDr. Dulina – ja som už povedal všetko minule; 

- doteraz to fungovalo všetko v poriadku, ale to neznamená, že aj zajtra bude nájom platný, 
takže zvážte, čo si tam chce urobiť na tom dvoriku; 

- bral by som do úvahy aj osobnosti týchto ľudí, ktorí sa k tomu vyjadrujú. Viete, aký vývoj tu 
bol za posledné desaťročia. Viete, ako mestu bolo ukrátené, okradnuté určitými ľuďmi 
v minulosti, ktorí sa teraz javia ako najspravodlivejší ľudia v celom meste, svete. Pozrel by 
som sa na pozadie týchto vecí, či to bolo právne správne. Či mesto by bolo teraz ochotné 
predať vlastné priestory, v ktorých mohlo mať za tých 20 – 30 rokov krásne nájmy. Mohlo 
mať obnovené priestory za tieto nájmy. Či toto je správne? A takto vyskakovať ľudom, ktorí 
sú špinaví, čierni. Takže zamyslite sa poslanci, kto, čo hovorí.  

Mgr. Glod – ak ste MUDr. Dulina  niekoho obvinili z rozkrádania mestského majetku,  musíte 
upovedomiť orgány činné v trestnom konaní. 

MUDr. Dulina – ja len dávam na vedomie, ľudia vedia, aký je tu stav vecí. 

P. Marinica – mňa nezaujímajú skryté konflikty, ja ponúkam určité služby a v tomto chcem aj 
pokračovať. Ja chcem ponúknuť niečo občanom mesta.  

MUDr. Dulina – do troch mesiacov nebudete v týchto priestoroch. 

P. poslanec Ing. Benča – som proti tomu, aby sme predávali pozemky a už nie v centre 
mesta. Som tiež za formu prenájmu. Keď už predávať, tak už len tie zostatkové parcely; 

P. Marinica – čo sa týka mňa, môže byť aj prenájom. 

P. poslanec Ing. Benča -  zaráža ma ten tón, že vy mu dáte výpoveď z priestorov. 
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MUDr. Dulina – on už má vypoveď; 

- prečo tých ľudí čo tu boli, ľudia odsunuli? Pre ich neschopnosť. Ak by boli profesionálne 
zdatný, boli by pokračovali vo svojej našliapnutej kariére.  

P. poslanec Tkáč – máme tu bod predaj majetku a riešime kádrový posudok na Tkáča.  

Primátor – bolo by dobré MUDr. Dulina, aby vy dvaja s p. Marinicom ste si vydiskutovali túto 
tému. MUDr. Dulina vníma túto vec ako podraz, nakoľko ako nájomník o tom nebol 
informovaný.  

PhDr. Karabinoš – ale pozemok je vo vlastníctve mesta a na odpredaj môže byť aj 10 
záujemcov. 

P. poslanec Straka – aký zmysel je kúpiť pozemok, ktorý je pri budove MUDr. Dulinu. 

P. Marinica – a čo keď chcem v budúcnosti kúpiť celú budovu? Ona je na predaj.  

MUDr. Dulina – nie je na predaj.  

P. Marinica – ako nie? Veď je na webe.  

PhDr. Karabinoš - p. Marinica nevie, že má výpoveď, p. Dulina nevie, že je aj iný záujemca na 
odpredaj pozemku. 

P. Marinica – ja som v šoku. Veď sme v slobodnej krajine.  

MUDr. Dulina – ja som bol v šoku minule. 

 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO predaj nehnuteľností 
ako dôvod hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí a to: predaj nehnuteľností evidovanej Okresným úradom vo Vranove nad 
Topľou, pre okres Vranov nad Topľou, obec Hanušovce nad Topľou, k. ú. Hanušovce nad 
Topľou na LV č. 1481 ako parcela registra „C“, parc. č. 440/1 – zastavaná plocha a nádvorie 
o výmere 181 m2, ktorá je vo vlastníctve Mesta Hanušovce nad Topľou (vo veľkosti 
spoluvlastníckeho podielu 1/1 z celku) kupujúcimi MUDr. Valentín Dulina, rod. Dulina, nar. 
16.02.1966, a MUDr. Alica Dulinová, nar. 20.09.1965, obaja bytom Javorinská 34, 080 01 
Prešov, občania SR za kúpnu cenu vo výške 6320,52- Eur, ktorá bola určená na základe 
Znaleckého posudku č. 21/2023, ktorý bol vyhotovený znalcom Ing. Mariánom Onderkom, 
sídlom Veterná 986, 094 31 Vranov nad Topľou dňa 10. 02. 2023. 

SCHVAĽUJE predaj nehnuteľností ako dôvod hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 
písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí a to: predaj nehnuteľností evidovanej Okresným 
úradom vo Vranove nad Topľou, pre okres Vranov nad Topľou, obec Hanušovce nad Topľou, 
k. ú. Hanušovce nad Topľou na LV č. 1481 ako parcela registra „C“, parc. č. 440/1 – zastavaná 
plocha a nádvorie o výmere 181 m2, ktorá je vo vlastníctve Mesta Hanušovce nad Topľou (vo 
veľkosti spoluvlastníckeho podielu 1/1 z celku) kupujúcimi MUDr. Valentín Dulina, rod. 
Dulina, nar. 16.02.1966, a MUDr. Alica Dulinová, nar. 20.09.1965, obaja bytom Javorinská 34, 
080 01 Prešov, občania SR za kúpnu cenu vo výške 6320,52- Eur, ktorá bola určená na 
základe Znaleckého posudku č. 21/2023, ktorý bol vyhotovený znalcom Ing. Mariánom 
Onderkom, sídlom Veterná 986, 094 31 Vranov nad Topľou dňa 10.02.2023. 

 

Dôvodom hodným osobitného zreteľa na uzatvorenie tejto zmluvy je skutočnosť, že MUDr. 
Valentín Dulina, rod. Dulina, nar. 16.02.1966, a MUDr. Alica Dulinová, nar. 20.09.1965, obaja 
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bytom Javorinská 34, 080 01 Prešov, občania SR sú bezpodielovými spoluvlastníkmi pozemku 
(1/1 z celku) evidovaného Okresným úradom Vranov nad Topľou – katastrálnym odborom, 
pre okres Vranov nad Topľou, obec Hanušovce nad Topľou, k. ú. Hanušovce nad Topľou na 
LV č. 447 ako pozemok registra „C“, parc. č. 439 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 470 
m2, ako aj stavby – budova, súp. č. 631, druh stavby 439, ktorá sa nachádza na parcele 
registra „C“, parc. č. 439. Mesto Hanušovce nad Topľou po preskúmaní umiestnenia 
uvedených parciel zistilo, že sa parcela č. registra „C“, parc. č.  440/1 nachádza 
v bezprostrednej blízkosti nehnuteľností vo vlastníctve p. Valentína Dulinu p. Alice Dulinovej, 
pričom vykonávanie údržby, prístup, ako aj zásobovanie prevádzok nachádzajúcich sa v 
nehnuteľnosti na parcele č. 439, v stavbe súp. č. 631, je možné výlučne prostredníctvom 
prevádzanej parcely registra „C“, parc. č. 440/1. Nehnuteľnosti vo vlastníctve p. Dulinu 
a jeho manželky sú zároveň spolu s predmetnou parcelou vo vlastníctve Mesta Hanušovce 
nad Topľou oddelené od ostatných nehnuteľností prostredníctvom plotu, uvedená parcela 
tak tvorí zázemie/dvor pri stavbe súp. č. 631. Mesto Hanušovce nad Topľou zároveň zistilo, 
že vzhľadom na celkovú výmeru parcely, jej tvar, umiestnenie, ako aj polohu, nemá pre 
uvedenú parcelu funkčné využitie a jej predaj iným spôsobom rovnako nie je možný, nakoľko 
v prípade jej predaja tretej osobe odlišnej od vlastníkov stavby súp. č. 631, by uvedená 
parcela č. 440/1 musela byť zaťažená vecným bremenom v prospech vlastníkov tejto stavby 
(čo znemožňuje jej využitie iným spôsobom), resp. by z uvedenej situácie mohol vzniknúť 
súdny spor o určenie tohto vecného bremena.  
ŽIADA primátora mesta vypracovať kúpno – predajnú zmluvu a vyzvať žiadateľov k jej 
podpisu. Poplatky súvisiace so zápisom do katastra nehnuteľností znáša navrhovateľ.  

Hlasovanie poslancov 5/11 za, 3/11 proti, 3/11 zdržal sa. 

 

UZNESENIE NEBOLO SCHVALENÉ 

 

 

 

k bodu 8e/ Doručené žiadosti - Monika Horvátová, 

Pod Šibenou 562/9, 094 31  Hanušovce nad Topľou 

 

     Referoval PhDr. Karabinoš. Uviedol, že na základe žiadosti Moniky Horvátovej zo dňa      
12. 4. 2023 o odkúpenie časti pozemku vo vlastníctve mesta, na ktorom sa nachádza rodinný 
dom v ktorom žiadateľka býva, bola vyzvaná mestským zastupiteľstvom o doloženie 
geometrického plánu, na základe ktorého bude možné zverejniť zámer predaja pozemku vo 
vlastníctve mesta. Menovaná má záujem legalizovať si stavbu a napojiť vodu. Do zámeru 
treba doplniť cenu, za ktorú chceme pozemok predať.   

 

P. poslanec Ing. Benča – navrhujem cenu 20 Eur/m2. 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou SCHVAĽUJE  zámer predaja pozemku 
ako dôvod hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona 138/1991 Zb. o 
majetku obcí v znení neskorších predpisov a to: 
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1. Novovytvorenú  C-KN parcelu. č.: 390/10 o výmere 45 m2 vedenú na LV č. 1481 – 
Mesto Hanušovce nad Topľou. 

2. Novovytvorenú C-KN parcelu 390/11 o výmere 59 m2 vedenú na LV č. 1481 – Mesto 
Hanušovce nad Topľou. 
Ktoré vznikli z pôvodnej C-KN parcely 390/1 o výmere 3336 m2  vedenej na LV č. 1481 – 
Mesto Hanušovce nad Topľou  na základe geometrického plánu č. GP 297/2023 pre  
Monika Horvátová, Pod Šibenou 562/9, 094 31 Hanušovce nad Topľou v sume 20 eur/m2. 
Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v tom, že dané parcely dlhodobo užíva žiadateľ 
a má na nich postavenú nehnuteľnosť.   
Hlasovanie poslancov 10/11 za, 1/11 zdržal sa.  

 

 

k bodu 8f/ Doručené žiadosti – Ľubomír Zaťko, 

Štúrova 339/9, 094 31  Hanušovce nad Topľou 

 

 

     Referoval PhDr. Karabinoš. Na základe žiadosti Ľubomíra Zaťka zo dňa 17. 03. 2023            
o odkúpenie časti pozemku  40m2 z parcely 1431/13 vo vlastníctve mesta bol žiadateľ 
vyzvaný mestským zastupiteľstvom uznesením č. 57/2023 zo dňa 17. 04. 2023 o doloženie 
geometrického plánu, na základe ktorého bude možné zverejniť zámer predaja pozemku vo 
vlastníctve mesta. 

Dôvodom na odkúpenie parcely je ten, že vyššie uvedená parcela tvorí prístup na parcelu vo 
vlastníctve žiadateľa na ktorej chce stavať rodinný dom. Menovaný si dal vyhotoviť GP. 
Potrebujeme do zámeru určiť cenu za odpredaj.  

P. poslanec Tkáč – vedľa má pozemok Mikuláš Baran, ktorý sa potom nedostane na svoj 
pozemok. Treba to vyriešiť tak, aby mali obidvaja prístup na pozemok. Teraz je ten priestor, 
aby sme to vyriešili k spokojnosti oboch. 

Ing. Dvorská, stavebný úrad – oni sa tam nevedia dohodnúť. Ja by som to radšej nechala 
mestské, lebo keď to bude súkromné, tak tam nemusí pustiť nikoho. A keď je to mestské, tak 
je to každého. Ja by som to nepredala vôbec.  

P. poslanec Tkáč – vymeniť je lepšie. 

Primátor – navrhujem stiahnuť tento bod z rokovania.  

 

Stiahnuté z rokovania.  

 

k bodu 8g/ Doručené žiadosti - Jozef Horvát, 

Jarmočná 375/19, 094 31  Hanušovce nad Topľou 

 

     Referoval PhDr. Karabinoš. Na základe žiadosti Jozefa Horváta zo dňa 20. 3. 2023                 
o odkúpenie časti pozemku vo vlastníctve mesta bol žiadateľ vyzvaný mestským 
zastupiteľstvom uznesením č. 58/2023 zo dňa 17. 04. 2023 o doloženie geometrického 
plánu, na základe ktorého bude možné zverejniť zámer predaja pozemku vo vlastníctve 
mesta. P. Horvát chce odkúpiť pás od cesty ku svojmu rodinnému domu.     



 

 

15 

 

P. poslanec Tkáč – on už na mestskom pozemku postavil plot; 

- on už predbehol všetko. Zavolal by som teraz znalca, nacenil každý šalovací dielec, aj každý 
meter asfaltu a predal mu to. On bez nášho súhlasu do nášho majetku nemôže investovať 
peniaze; 

- navrhujem urobiť znalecký posudok. 

Primátor – navrhujem cenu 20,- Eur/m2.                                                                                                 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, SCHVAĽUJE  zámer predaja pozemku 
ako dôvod hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona 138/1991 Zb. o 
majetku obcí v znení neskorších predpisov a to: 

1. Novovytvorená  C-KN parcela. č.: 473/27 o výmere 166 m2 vedenú na LV č. 1481 – 
Mesto Hanušovce nad Topľou. 

Ktorá vznikla z pôvodnej C-KN parcely 473/19 o výmere 1539 m2  vedenej na LV č. 1481 – 
Mesto Hanušovce nad Topľou  na základe geometrického plánu č.  67/2023 pre 

Jozef Horvát, Jarmočná 375/19, 094 31 Hanušovce nad Topľou v sume 20 eur/m2. 
Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v tom, že cez daná parcela tvorí prístup na 
pozemok žiadateľa na ktorom sa nachádza rodinný dom v jeho vlastníctve.  
Hlasovanie poslancov 9/11 za, 1/11 zdržal sa, 1/11 proti.  

                                                                                                                                                                                                                                        

k bodu 9/ Schválenie cenníka za prenájom nehnuteľností vo vlastníctve mesta 

 

     Referoval primátor mesta. Mesto Hanušovce nad Topľou reaguje na starý, neaktuálny 

cenník. Navrhuje schválenie jeho úpravy, ktorá zodpovedá súčasnej situácii. Z cenníka boli 

vylúčené položky, ktoré sa nepoužívali.  

P. poslanec Varga, zástupca primátora – pešia zóna nie je stavaná na terasy. Prechádzajú 

tam autá, potom tam trúbia, prechod áut nie je kontrolovaný. Niektorí si myslia, že tam majú 

právo parkovať 24 hod. denne. Niektorí zaparkujú auto pri autobusovej zastávke na celý deň 

a nedá sa tam ani pokosiť, ani vyplieť. Ale nič sa s tým nerobí.  

P. poslanec Tkáč – tí, ktorí majú povolenie, nech parkujú vo dvoroch a nie na pešej zóne.  

P. poslanec Varga – ja už som na to upozorňoval, ale nič sa s tým nerobí. Každý si tam robí čo 

chce. Vytvárajú sa tam terasy, vykonávajú sa tam hygienické potreby, ničí sa dlažba.  

Kontrolórka – chýba mi v tom cenníku prenájom zasadačky na komerčné účely. 

P. poslanec Tkáč - keď nechceme tie ceny dvíhať stále podľa inflácie, naviažme to napr. na 

priemernú mzdu v národnom hospodárstve a cena sa bude upravovať automaticky, napr. 

0,5% z priemernej mzdy na m2/rok.  

Primátor – navrhujem stiahnuť tento bod z rokovania.  

 

Z rokovania odišla poslankyňa Fáberová 12:10 hod. 

 

Stiahnuté z rokovania.  
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k bodu 6/Výsledky hospodárenia mesta za rok 2022 

 

     Referovala Ing. Jenčíková. Rok 2022 vo výraznej miere ovplyvnilo fungovanie mies a obcí 
začiatok vojnového konfliktu medzi Ruskom a Ukrajinou začatého dňa 24. 02. 2022. 
V dôsledku konfliktu postupne prešiel svet z krízy pandemickej do krízy energetickej 
a následne do krízy inflačnej. Dôsledky krízy mali enormne negatívnej dopady na finančnú 
situáciu vo verejnom sektore. Výsledkom bolo viac ako 100% - né navýšenie všetkých energií, 
prudké navýšenie úrokových sadzieb, potravín, stavebného materiálu. Taktiež negatívne 
ovplyvnila všetky mestá a obce aj nestála politická situácia na Slovensku, ktorej dôsledkom 
bolo na konci roka padnutie vlády. Ďalším negatívnym dopadom pre finančnú situáciu miest 
a obcí bolo podpísanie Dodatku č. 1 ku kolektívnej zmluve vyššieho stupňa, na základe 
ktorého padlo rozhodnutie o vyplatení odmien vo výške 500,- Eur pre zamestnávateľov, ktorí 
pri odmeňovaní postupujú podľa zákona č. 553/2003 Z. z o odmeňovaní niektorých 
zamestnancov pri výkone práce vo verejnom záujme na rok 2022.  

Výsledok rozpočtového hospodárenia je prebytkový. Do roku 2023 sme si neprenášali žiadne 
záväzky týkajúce sa roku 2022. Na sklonku roka nám pozastavili všetky refundácie. V roku 
2022 sme prijali úver vo výške 300.000,- Eur.  

Z fondu rezerv bolo v priebehu rozpočtového roka 2022 prevedený  objem vo výške 
131.400,- Eur, z toho 31.400,- boli financie smerované do kapitálovej časti rozpočtu – 
Multifunkčná ľadová plocha a 100.000,- Eur boli prostriedky smerované do bežnej časti 
výdavkového rozpočtu (nárast cien energií, výdavky plynúce z Dodatku č. 1 Vyššej kolektívnej 
zmluvy).  

P. poslanec Ing. Benča – chýba mi tu teraz finančná komisia, tam sa mohli jednotlivé položky 
podrobne rozobrať. Tu na to nie je priestor.  

- výrok audítora bol ok; 

- máte prečerpaný rozpočet vo  výdavkovej časti – to je porušenie zákona. Dajte si na to 
pozor; 

- čo s prebytkom rozpočtu?  

Ing. Jenčíková – 32.000,- ide do fondu rezerv, celkovo bude vo fonde rezerv 38.315,- Eur.  

P. poslanec Ing. Benča – to je žalostne málo.  

Primátor – preto predávame prebytočný majetok. 

P. poslanec Ing. Benča – práve preto treba zvážiť, či predaj, alebo prenájom.  

Kontrolórka – rozpočet bol zostavený v súlade s rozpočtovými pravidlami. Bol zverejnený na 
úradnej tabuli od 13.6.2023, v zákonom stanovenej lehote, t. j. najmenej 15 dní pred jeho 
schválením. Účtovná závierka bola overená audítorom.  

Rozpočet výdavkov bol prekročený u viacerých oddielov bežného rozpočtu. Je preto nutné 
upozorniť na § 31 ods. 1 písm. b) zákona č. 523/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách verejnej 
správy. Zároveň upozorňujem na dôsledné dodržiavanie ustanovení zákona č. 357/2015 Z.z. 
o finančnej kontrole a audite, ktoré sa týkajú vykonávania či nevykonávania ZFK. 

 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 
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Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO  záverečný účet Mesta 
Hanušovce nad Topľou za rok 2022, 

- správu o inventarizácií majetku mesta za rok 2022; 
BERIE NA VEDOMIE  stanovisko hlavnej kontrolórky: 
- k záverečnému účtu Mesta Hanušovce nad Topľou za rok 2022, 
- správu nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky a finančného hospodárenia za rok 
2022; 
SCHVAĽUJE  Záverečný účet mesta Hanušovce nad Topľou za rok 2022 
- v zmysle ustanovenia § 10 ods. 3 písm. a) a b) zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy v platnom znení nasledovne: 

I. výsledok zistený podľa ustanovenia § 10 ods. 3 písm. a) a b) zákon č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v platnom znení predstavuje 

(t. j. výsledok dosiahnutý z bežných a kapitálových príjmov pod odpočítaní bežných 

a kapitálových výdavkov v rozpočtovom roku) 

 

Bežný rozpočet:                                                      Kapitálový rozpočet: 

Bežné príjmy:    4.983.929,11 €                               Kapitálové príjmy:       287.863,50 € 

Bežné výdavky: 4.869.096,60 €                               Kapitálové výdavky:    312.167,71 € 

Prebytok:               114.832,61 €                              Schodok:                       - 24.304,21 €   

II. výsledok zistený ako rozdiel medzi celkovými príjmami a celkovými výdavkami vrátane 

finančných operácií, ktoré ovplyvňujú finančné toky 

 

Príjmy celkom:            5.647.010.03 € 

Výdavky celkom:        5.319.532,58 € 

Prebytok:                        327.477,45 € 

 

III. výsledok zistený zo zostatku finančných prostriedkov na účtoch mesta po odpočítaní 

nevyčerpaných účelovo určených prostriedkoch z minulých rokov 

 

stav finančných prostriedkov na účte k 31. 12. 2022 za mesto, ZŠ a ZUŠ 940 270,33 

do finančného vysporiadania sú zahrnuté financie vo výške 32 572,11 

do finančného vysporiadania nie sú zahrnuté financie vo výške 907 698,22 

 

IV. plán tvorby fondu rezerv a rozvoja v roku 2023 

Stav FRR k 31. 12. 2022:                                                                                    130.165,67 € 

Sumárna tvorba FRR z finančného vysporiadania roka 2022:                     32.572,11 € 

Zapojenie FRR do rozpočtu 2023 Uzn. 306/2021 (čerpanie)                     124.422,00 €                                          

 

Z daného vyplýva: 

Zostatok FRR po finančnom vysporiadaní:                                                    162.737,78 €   

Zostatok FRR po čerpaní, ktoré vyplynulo z Uzn. 306/2021                         38.315,78 € 

3. Schvaľuje celoročné hospodárenie bez výhrad. 

4. Schvaľuje účtovnú závierku mesta Hanušovce nad Topľou za rok 2022. 
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5. Schvaľuje zúčtovanie výsledku hospodárenia mesta Hanušovce nad Topľou: 

- výsledok hospodárenia v sume 24.378,82 €, navrhujeme zúčtovať na účet 

nevysporiadaného výsledku hospodárenia minulých rokov. 

6. Schvaľuje zúčtovanie výsledku hospodárenia príspevkovej organizácie – Mestské kultúrne 

stredisko mesta Hanušovce nad Topľou nasledovne: 

- výsledok hospodárenia v sume 883,90 € navrhujeme zúčtovať na účet nevysporiadaného 

výsledku hospodárenia minulých rokov. 

7. Schvaľuje správu o inventarizácií majetku mesta za rok 2022. 

Hlasovanie poslancov 9/10 za, 1/10 zdržal sa. 

 

 

k bodu 7/ Schválenie aktualizácie PHSR 

 

     Referoval primátor mesta. Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja (PHRSR) 
mesta je strategický dokument, ktorý určuje smerovanie mesta na 7 rokov. Mať platný PHSR 
je jednou z podmienkou čerpania finančných prostriedkov z fondov EÚ ako aj ďalších 
nenávratných finančných prostriedkov. Dokument spracoval Ing. Tomáš Socha. Je to už 
finálna verzia. Obsahuje 150 strán, je to rozsiahly dokument. Robil sa na obdobie 2021 – 
2027.  

P. poslanec Ing. Benča – predošlé PHSR nám robila firma z Banskej Bystrice. Ak to robil váš, 
zamestnanec, tak klobúk dole.  

Primátor – Ing. Socha odviedol dobrú prácu, robil to veľmi poctivo.  

 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO  Plán hospodárskeho 
rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Hanušovce nad Topľou  2021-2027, SCHVAĽUJE  Plán 
hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Hanušovce nad Topľou  2021-2027. 

 

Hlasovanie poslancov 8/9 za, 1/9 zdržal sa.  

P. poslanec Mgr. Straka bol mimo hlasovacej miestnosti, nehlasoval.  
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k bodu 10 / Schválenie Komunitného plánu sociálnych služieb 

 

     Referoval primátor mesta. Tento Komunitný plán sa schvaľuje na obdobie 2023 – 2027. 
Robila ho externá firma. Bude to ako jedna z príloh ku žiadosti o financie pre Dom seniorov.  

PhDr. Dunda, vedúci sociálneho oddelenia – pri každom projekte sociálnych služieb musíme 
mať tento Komunitný plán, nielen pre Dom seniorov.  

 

Z rokovania MsZ odišiel poslanec Tkáč o 12:45 hod.  

 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO Komunitný plán 
sociálnych služieb 2023 – 2027; SCHVAĽUJE  Komunitný plán sociálnych služieb 2023 – 2027. 

Hlasovanie poslancov 9/9 za. 

 

k bodu 9/ Dodatok č. 4 Zásad odmeňovania poslancov MsZ  

 

     Referoval Ing. Benča, poslanec MsZ. Naposledy bol aktualizovaný tento materiál v roku 
2016 s platnosťou v roku 2017.  

Navrhujem: 
-  za každé celé zasadnutie mestského zastupiteľstva (bez prerušenia), ktorého sa poslanec 
zúčastní základná odmena vo výške 10% priemernej mesačnej mzdy zamestnanca                   
v národnom hospodárstve vyčíslenej na základe údajov Štatistického úradu Slovenskej 
republiky za predchádzajúci kalendárny rok; 
- za neúplné zasadnutie mestského zastupiteľstva (bez prerušenia), ktorého sa poslanec 
zúčastní odmena vo výške percentuálneho podielu prerokovaných bodov, na ktorých sa 
zúčastnil z celkového množstva prerokovávaných bodov podľa schváleného programu 
daného zasadnutia MsZ; 
- vplyv na rozpočet to nebude mať, nakoľko nemáme komisie, ktoré boli zarátané do 
rozpočtu. 

 

Z rokovania MsZ odišiel poslanec Mgr. Straka o 12:50 hod.  

 

P. poslanec Mgr. Glod – ja toto, že tu sedím beriem ako výsadu, nie žeby som si ešte pridával 
peniaze. 

P. poslanec Ing. Benča – dobrovoľníctvo je dobrovoľníctvo. Tiež robím pre Červený kríž, aj 
pre iné organizácie. Výsada áno, ale viem si ohodnotiť aj svoju prácu. 130,- Eur je minimum, 
nakoľko poctivo študujem materiály, dávam si na tom záležať, porozprávam sa aj s občanmi.  
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Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou PREROKOVALO a SCHVAĽUJE  
s účinnosťou od 1. 7. 2023 Dodatok č. 4 Zásad odmeňovania poslancov MsZ. 

 

Hlasovanie poslancov 6/8 za, 1/8 proti, 1/8 zdržal sa.  

 

 

k bodu 8a/ Doručené žiadosti - Gréckokatolícka farnosť Hanušovce nad Topľou  

 

 

    Referoval PhDr. Karabinoš. Dňa 26. 06. 2023 bola mestu Hanušovce nad Topľou doručená 
žiadosť o poskytnutie finančného príspevku zo dňa 26. 06. 2023 vo výške 500,- Eur. Žiadosť 
obsahuje všetky náležitosti v súlade s internými predpismi mesta.  
Účelom žiadosti je poskytnutie finančného príspevku na výdavky súvisiace s prípravou             
a zabezpečením akcie Farský deň konaný dňa 27. 8. 2023, konkrétne výdavky na 
občerstvenie, nákup cien, zabezpečenie atrakcií. Celkový plánovaný rozpočet akcie je 1.000,- 
Eur.  

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO  žiadosť o finančný 
príspevok pre Gréckokatolícka cirkev, farnosť Hanušovce nad Topľou zo dňa 26.06.2023 vo 
výške 500,- Eur, SCHVAĽUJE  finančný príspevok pre Gréckokatolícku cirkev, farnosť 
Hanušovce nad Topľou vo výške 500,- Eur.  

 

Hlasovanie poslancov 8/8 za. 

 

 

k bodu 11/Záver 

 

            Primátor mesta PhDr.  Štefan Straka poďakoval prítomným za konštruktívnu debatu, 
účasť a príspevky na rokovaní, čím ukončil zasadnutie mestského zastupiteľstva.  

 

 

 

Zapísala:    

Gabriela Sabová .................................... 
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Overovatelia zápisnice:   

Mária Kmecová .....................................                     Mgr. Ondrej Glod   .................................. 

 

 

 

       

 PhDr. Slavomír Karabinoš                                                         PhDr. Štefan Straka  

prednosta mestského úradu                                                          primátor mesta  

 

 

 

Rokovanie MsZ bolo ukončené o 13:30 hod. 

 

  

 

 

 

 

                                                                                                                                      

 

                                                                                                                               

                                                                                                                      

 


